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PROTOKOLL DR 03/2022 

Datum: 2022-03-01 

Plats: Via Teams 

 Närvarande: 

(* = beslutande) 
* 
*
 

* 
                   

Helene Rapp(Ordförande) 
 Frank Johansen    (Tekniskt ansvarig) 
Jonas Staflund (ledamot) 
Jessica Lundgren  ( sekr,adj) 
Jonas Lundgren         (Adj) 
Wilma Andersson (adj Ungd  
Rolf Lundberg           (Adj) 

                                                                                       

 Frånvarande                                 Almathea Granholm (Adj ungd)                                                                   
                                           

   

 

§ 21 Mötets öppnande 
§ 22 Föregående mötesprotokoll 
§ 23 Fastställande av mötets dagordning 
§ 24 Regler 
§ 25 SM 
§ 26 SGA  
§ 27 Utbildning,kurser,möten 
§ 28     Kommande tävlingssäsong 
§ 29     Övriga frågor 
§ 30 Nästa möte 
§ 31 Mötets avslutande  
 

§ 21 Mötets öppnande. 
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

§ 22 Föregående mötesprotokoll. 
Föregående protokoll genomgicks och godkändes. 

§ 23 Fastställande av mötets dagordning. 

             Dagordningen godkändes. 
 

§ 24 Regler 

 Jonas S ordnar det som blev fel i dom inskickade reglerna. 
              

 
§ 25 SM 
 
            Bordläggs till nästa möte. 
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§ 26 SGA 

             Inget har inkommit. 

§ 27    Utbildning,kurser,möten 

            CL kursen genomfördes enligt plan 26/7 via Teams, det var ca 15 deltagare, alla var 
nöjda med kurs via Teams. 

 Teknikerkurs för nybörjare är på gång Jonas L och Frank håller på att rodda ihop det. 

 Starter kurs i Örnsköldsvik i April är under planering 

 Internationell tekniker kurs 7-8/5 (Franz ska föreläsa på Tierp) 

 SFI skrivning 

 Bilsportkonferens/Årsmöte – Helene åker på det. 

§ 28     Kommande Tävlingssäsongen 

             Kan bli problem att få fram slicks till banpreppareringen för arrangörerna. 
 

§ 29 Övriga frågor 

             Klistermärken - Skulle vara bra att ha dom färdiga till ELMIA, även är det tittat på en 
mössa. 

  

§ 30    Nästa möte 

 Tisdagen den 5/4 klockan 19.30 

§ 31 Mötets avslutande 
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Jessica Lundgren (Sekreterare) Helene Rapp (Ordförande)  


